

ACCEPTANCE OF TERMS OF USE

接受使用条款

Welcome to our website. These terms of use (“Terms”) govern your access to and use of this website (“Site”) of Dymax Corporation and its Chinese subsidiary, Hanarey Chemicals (Shanghai) Co. Ltd. (collectively, “Dymax”, “we”, “our” or “us”) For terms of use of Dymax Corporation’s other affiliates, Hanarey Chemicals (Shanghai) Co., Ltd. please refer to websites: <https://dymax.com/> and <https://hanarey.com/>. If you continue to browse and use this Site you are agreeing to comply with, and be bound by, these Terms and our Privacy Statement, located at <https://dymax.com/resources/resource-library/corporate-legal-hr/privacy-statement> and <https://hanarey.com/en/privacy-statement/> (“Privacy Statement”). The content of the pages on the Site is for general information and use only. It is subject to change without prior notice. If you do not want to agree to these Terms or the Privacy Policy, you must not access or use the Site. We reserve the right to modify these Terms at any time without prior notice, and your use of the Site binds you to the changes made. We do occasionally update these Terms so please refer to them on a regular basis.

欢迎访问我们的网站。本使用条款（“本使用条款”）适用于您访问和使用 Dymax 公司及其中国子公司瀚纳瑞化工（上海）有限公司（统称“Dymax”、“我们的”或“我们”）的网站（“网站”）。如需了解 Dymax 公司的其关联方瀚纳瑞化工（上海）有限公司的使用条款，请参见 <https://dymax.com/> 和 <https://www.hanarey.com/>。如果您继续浏览和使用本网站，即表示您同意遵守本使用条款及我们的隐私政策（<https://dymax.com/resources/resource-library/corporate-legal-hr/privacy-statement> 和 <https://hanarey.com/en/privacy-statement/>）（“隐私政策”）并受其约束。本网站页面的内容仅供一般信息和使用。如有更改，恕不提前通知。如果您不同意本使用条款或隐私政策，您不得访问或使用本网站。我们保留在不事先通知的情况下随时修改本使用条款的权利，您对本网站的使用将使您受到所做的修改的约束。我们将不定期更新本使用条款，因此请定期查阅。

The Site is offered and available to users who are 18 years of age or older. By using this Site, you represent and warrant that you are of legal age to form a binding contract and meet the eligibility requirements.

本网站提供给年满 18 周岁的用户使用。通过使用本网站，您声明并保证您已达到法定年龄，可以签订有约束力的合同，并符合资格要求。

Accessing the Site

访问网站

We reserve the right to withdraw or amend the Site, and any service or material we provide on the Site, in our sole discretion without prior notice. We will not be liable if for any reason all or any part of the Site is unavailable at any time or for any period. From time to time, we may restrict user access to some parts of the Site, or the entire Site.

我们保留无需提前通知自行决定撤销或修改本网站以及我们在本网站上提供的任何服务或材料的权利。无论因任何原因，若本网站的全部或部分内容在任何时候或任何时期无法使用，我们将不承担任何责任。我们可不时限制用户访问本网站的某些部分或整个网站。

You are responsible for both:

您对以下两项负责:

- Making all arrangements necessary for you to have access to the Site.
为您访问本网站做出一切必要的安排。
- Ensuring that all persons who access the Site through your internet connection are aware of these Terms and comply with them.
确保所有通过您的互联网连接访问本网站的人士都了解并遵守本使用条款。

To access some resources offered by the Site, such as the Live Chat function on Dymax Corporation's site, you may be asked to provide certain information about yourself and/or the company you work for or are otherwise accessing the Site on behalf of. By using the site, you represent and warrant that all information you provide on the Site is correct, current and complete. You agree that all information you provide to access such resources or otherwise, including but not limited to, through the use of any interactive features on the Site, is governed by our Privacy Policy, and you consent to all actions we take with respect to your information consistent with our Privacy Policy.

为了访问本网站提供的某些资源,如 Dymax 公司网站上的即时聊天功能,您可能需要提供有关您和/或您工作单位的某些信息,或您所代表公司的信息。通过使用本网站,您声明并保证您在本网站上提供的信息都是正确、最新和完整的。您同意,您为访问该等资源或其他目的而提供的信息,包括但不限于通过使用本网站的任何互动功能,均受我们的隐私政策约束,并且您同意我们根据隐私政策对您的信息采取的所有处理活动。

Intellectual Property Rights

知识产权

The trademarks, service marks, trade names, and trade dress on and copyrights to the Site and the entire content of the Site (including but not limited to all information, features, functionality, software, text, displays, images, video, audio, and the design, selection, and arrangement thereof) are owned by Dymax or its licensors and protected by Canadian, United States, Chinese and international intellectual property and other proprietary rights laws. Nothing in this Site grants you any license or right to use any trademark, service mark, trade name or logo, copyright, trade dress, or other content displayed on the Site without prior written permission from Dymax. Your use or misuse of any intellectual property displayed on or used in connection with the Site, or any other content on the Site, is strictly prohibited. Except as provided below, this restriction includes copying, reproducing, or modifying any content of the Site for any purpose other than your own personal, non-commercial use.

网站上的商标、服务标记、商号、商业外观以及网站的版权和网站的全部内容(包括但不限于所有信息、特征、功能、软件、文本、显示、图像、视频、音频以及以上各项的设计、选择和编排)均由 Dymax 或其许可方所有,并受加拿大、美国、中国和国际知识产权及其他专有权利法律的保护。未经 Dymax 事先书面许可,本网站的任何内容均未授予您使用任何商标、服务标记、商号或标志、版权、商业外观或网站上显示的其他内容的任何许可或权利。严禁您使用或滥用在本网站上显示的

或与本网站相关而使用的任何知识产权或本网站上的任何其他内容。除下文另有规定外，这些限制还包括为了除您自己个人的非商业使用之外的任何目的对网站的任何内容进行模仿、复制或修改。

We welcome any comments you may have regarding the Site or its content. Any such comments or content you submit to us, such as remarks, feedback, suggestions, ideas, graphics, or other information (collectively, "Feedback"), becomes and remains the exclusive property of Dymax, even if these Terms or any other agreement you have entered into with us is later terminated or amended. We will not pay you or anyone else for any Feedback that you provide which is used by us. Additionally, you acknowledge that you have full responsibility for any Feedback you submit, including its legality, reliability, appropriateness, originality, and copyright. You represent and warrant that any and all Feedback you submit does not infringe or violate any third-party rights, including without limitation intellectual property rights. You hereby assign, and we hereby accept, all right, title, and interest in and to the Feedback that you submit. You hereby waive all moral rights in Feedback that you submit, and you represent and warrant that you have caused all others who may have moral rights in such Feedback to waive same in our favor.

欢迎您提供对本网站或内容的任何评论。您向我们提交的任何评论或内容，如备注、反馈、建议、想法、图像或其他信息（统称为“反馈”）将成为并始终是 **Dymax** 的专有财产，即使本使用条款或您与我们签订的任何其他协议后来被终止或修改。我们不会就您提供的任何反馈向您或任何其他人士支付报酬。此外，您确认，您对您提交的任何反馈承担全部责任，包括其合法性、可靠性、适当性、原创性及版权。您声明并保证，您提交的任何和所有反馈均不侵犯或违反任何第三方的权利，包括但不限于知识产权。您特此转让且我们特此接受您提交的反馈的全部权利、权属和权益。您特此放弃您所提交的反馈中的所有精神权利，并且您声明并保证您已经促使所有在该反馈中可能拥有精神权利的其他人士为了我们的利益放弃该等精神权利。

Reliance on Information Posted

对已公布信息的依赖

This Site and all information provided through or otherwise presented on the Site are provided on an "as is", "where is", and "as available" basis, as a research and reference tool, for general information purposes. Although we endeavor to ensure that the information, analytical tools, and data provided at this site are useful, accurate, and current, we cannot guarantee that the information, tools, and data provided here will be error-free, useful, accurate, complete or up-to-date. Any of the material on the Site may be out of date at any given time, and we are under no obligation to update such material. By using the Site, you assume all responsibility for any risk arising from your use of, and reliance upon, the contents of the Site. We disclaim all liability and responsibility arising from any reliance placed on such materials by you or any other visitor to the Site, or by anyone who may be informed of any of its contents.

本网站和所有通过本网站提供或以其他方式呈现的信息均以“现状”、“现存”和“现有”为基础提供，仅作为研究和参考工具且仅供一般参考之用。尽管我们努力确保本网站所提供的信息、分析工具和数据是有用的、准确的和最新的，但我们无法保证本网站所提供的信息、工具和数据是没有错误的、有用的、准确的、完整的或最新的。本网站上的任何材料在任何特定的时间都有可能过时，我们没有义务对其进行更新。您使用本网站即表示您对因使用和信赖本网站的内容而引致的任何风险承担全部责任。我们概不承担因您、本网站的任何其他访客或任何可能获知本网站内容的人士依赖该等资料而引致的任何责任和义务。

Technical data provided is of a general nature and is based on laboratory test conditions. Dymax does not warrant the data contained on the Site is accurate, complete, or fit for a particular purpose. Any warranty applicable to any product, its application, and use is strictly limited to that contained in Dymax standard Conditions of Sale. Dymax does not assume responsibility for test or performance results obtained by users. It is the user's responsibility to determine the suitability for the product application and purposes and the suitability for use in the user's intended manufacturing apparatus and methods. The user should adopt such precautions and use guidelines as may be reasonably advisable or necessary for the protection of property and persons. Nothing in these Terms shall act as a representation that a product use or application will not infringe, misappropriate, or otherwise violate a patent, trademark, copyright, trade secret or other intellectual property right owned by someone other than Dymax or act as a grant of license under any Dymax intellectual property right. Dymax recommends that each user adequately test its proposed use and application before actual repetitive use, using the data in this communication as a general guideline. It shall be your own responsibility to ensure that any products, services, or information available through this Site meet your specific requirements.

本网站所提供的技术数据是基于实验室测试条件的一般性数据。Dymax 不保证本网站所载数据的准确性、完整性或适用于某一特定用途。任何适用于任何产品、其应用和用途的保证均严格限于 Dymax 标准销售条件中所载的内容。Dymax 不对用户获得的测试或性能结果承担任何责任。使用者应负责确定对产品应用和目的的适合性以及对在使用者预期的制造装置和方法中使用的适当性。使用者应采取合理可取的或必要的保护财产和人身的预防措施和使用指南。本使用条款中的任何内容均不构成声明产品使用或应用不会侵犯、盗用或以其他方式违反除 Dymax 外的其他人士所拥有的专利、商标、版权、商业秘密或其他知识产权，亦不构成对任何 Dymax 知识产权的许可授予。Dymax 建议每个用户在实际重复使用之前充分测试其拟议的用途和应用，并将此通信中的数据作为一般指南。您应负责确保通过本网站获得的任何产品、服务或信息满足您的特定要求。

Prohibited Uses

禁止使用

You may use the Site only for lawful purposes and in accordance with these Terms. You agree that you will not use the Site in any way that violates any applicable federal, state, provincial, local or international law or regulation (including, without limitation, any laws regarding the export of data or software to and from the U.S. or other countries) or is otherwise prohibited by these Terms. You may not use the Site in any manner that could damage, disable, overburden, or impair the Site or use any device, software, or routine that interferes with the proper working of the Site. You agree not to introduce viruses to, attack, attempt to gain unauthorized access to, or otherwise take any other harmful action towards the Site. You may not use the Site to impersonate or attempt to impersonate any other person or entity. You represent and warrant that you are over the age of majority in your jurisdiction, and in any case no younger than 18 years of age. You agree that you are responsible for your own conduct while using the Site and for any consequences thereof. You agree that Dymax shall decide, in its sole discretion, if your conduct violates any aspect of these Terms and that Dymax may take whatever action it deems appropriate to address such violation, including without limitation notification of appropriate authorities and termination of your access to the Site. Unauthorized use of the Site may give rise to a claim for damages and/or be a criminal offense.

您对本网站的使用必须仅限于合法目的并符合本使用条款的规定。您同意不会以违反任何适用的联邦、州、省、地方或国际法律或法规（包括但不限于任何有关向/从美国或其它国家出口数据或软件

的法律) 或本使用条款所禁止的方式使用本网站。您不得以任何可能损坏、禁用、过载或损害本网站的方式使用本网站, 也不得使用任何干扰本网站正常工作的设备、软件或例行程序。您同意不向本网站引入病毒、不对本网站进行攻击、不试图未经授权进入本网站, 或对本网站采取其他有害行为。您不得使用本网站冒充或试图冒充任何其他人士或实体。您声明并保证, 您的年龄已超过您管辖范围内的法定成年年龄, 且在任何情况下均不低于 18 周岁。您同意, 您将对自己在使用网站时的行为以及由此产生的任何后果负责。您同意, Dymax 可自行决定您的行为是否违反了本使用条款的任何要求, 且 Dymax 可采取其认为适当的任何行动处理该等违反行为, 包括但不限于通知有关部门和终止您对网站的访问。对网站的未经授权的使用可能会导致损害索赔和/或构成刑事犯罪。

Monitoring and Enforcement; Termination

监督和强制执行; 终止

We have the right to (a) take appropriate legal action, including without limitation, referral to law enforcement, for any illegal or unauthorized use of the Site; and (b) terminate or suspend your access to all or part of the Site for any or no reason, including without limitation, any violation of these Terms. You waive, indemnify, and hold harmless Dymax and its service providers from any claims resulting from any action taken by Dymax, or taken as a consequence of, investigations by either Dymax or law enforcement authorities.

我们有权 (a) 对任何非法或未经授权使用本网站的行为采取适当的法律行动, 包括但不限于将案件提交执法部门处理; 及 (b) 以任何理由或无需任何理由 (包括但不限于任何违反本使用条款的行为) 终止或暂停您对本网站的全部或部分访问。因 Dymax 采取的或由于 Dymax 或执法机构的调查而采取的任何行动, 您放弃对 Dymax 及其服务提供商主张任何权利, 并赔偿 Dymax 及其服务提供商并使其免受损害。

Website Uptime

网站正常运行时间

We expect that the Site will be available to authorized users 24 hours a day, 7 days a week, but we cannot guarantee such availability. We will not be liable for any delay or temporary disruption in access, no matter for how long, due either to technical problems or to circumstances beyond our control. If you need access to our products or services during such a disruption in access to the Site, please contact us to make alternative arrangements.

我们预期本网站对授权用户一天 24 小时、一周 7 天均可用, 但我们不能保证该可用性。对于因技术问题或超出我们控制范围的情况导致的任何延迟或临时访问中断, 无论中断时间有多长, 我们均不承担任何责任。如果您在本网站访问中断期间需要使用我们的产品或服务, 请与我们联系以作出替代安排。

Links to and from the Site

本网站的链接

From time to time the Site may also include links to other websites provided by third parties. This includes links that may be contained in any advertisements. These links are provided for your

convenience only to provide further information. They do not signify that we endorse the website(s). We have no responsibility for the content of the linked website(s) or for any loss or damage that may arise from your use of them. If you decide to access any of the third-party websites linked to the Site, you do so entirely at your own risk and subject to the terms and conditions of use for such websites. You may not create a link to this website, from another website or document, without Dymax's prior written consent.

本网站可能不时包括第三方提供的其他网站的链接。这包括可能包含在任何广告中的链接。这些链接仅为方便您了解进一步信息而提供，并不表示我们为这些网站背书。我们对链接网站的内容或因您使用它们而引起的任何损失或损害不承担任何责任。如果您决定访问链接到本网站的任何第三方网站，您将完全自行承担风险，并受制于该等网站的使用条款和条件。未经 Dymax 事先书面同意，您不得创建从其他网站或文档到本网站的链接。

Disclaimer of Warranties

免责声明

YOUR USE OF THE SITE, ITS CONTENT AND ITEMS OBTAINED THROUGH THE SITE IS AT YOUR OWN RISK. THE SITE, ITS CONTENT AND ITEMS OBTAINED THROUGH THE SITE ARE PROVIDED ON AN "AS IS", "WHERE IS", AND "AS AVAILABLE" BASIS, WITHOUT ANY WARRANTIES OF ANY KIND, EITHER EXPRESS OR IMPLIED. NEITHER DYMAX NOR ANY PERSON ASSOCIATED WITH DYMAX MAKES ANY WARRANTY OR REPRESENTATION WITH RESPECT TO THE COMPLETENESS, SECURITY, RELIABILITY, QUALITY, ACCURACY OR AVAILABILITY OF THE SITE. WITHOUT LIMITING THE FOREGOING, NEITHER DYMAX NOR ANYONE ASSOCIATED WITH DYMAX REPRESENTS OR WARRANTS THAT THE SITE, ITS CONTENT OR ANY SERVICES OR ITEMS OBTAINED THROUGH THE SITE WILL BE ACCURATE, RELIABLE, ERROR-FREE OR UNINTERRUPTED, THAT DEFECTS WILL BE CORRECTED, THAT OUR SITE OR THE SERVER THAT MAKES IT AVAILABLE ARE FREE OF VIRUSES OR OTHER HARMFUL COMPONENTS OR THAT THE SITE OR ANY SERVICES OR ITEMS OBTAINED THROUGH THE SITE WILL OTHERWISE MEET YOUR NEEDS OR EXPECTATIONS. DYMAX HEREBY DISCLAIMS ALL WARRANTIES OF ANY KIND, WHETHER EXPRESS OR IMPLIED, STATUTORY OR OTHERWISE, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO ANY WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, NONINFRINGEMENT AND FITNESS FOR PARTICULAR PURPOSE. THE FOREGOING DOES NOT AFFECT ANY WARRANTIES WHICH CANNOT BE EXCLUDED OR LIMITED UNDER APPLICABLE LAW.

您自行承担使用本网站及其内容和通过本网站所获得的产品的风险。本网站及其内容和通过本网站所获得的产品均以“现状”、“现存”和“现有”的基础提供，没有任何形式的明示或暗示的保证。Dymax 及其关联主体均未就本网站的完整性、安全性、可靠性、质量、准确性或可用性作出任何保证或声明。在不限制前述规定的情况下，Dymax 或其关联主体均未作出如下声明或保证，本网站、其内容或通过本网站获得的任何服务或产品将准确、可靠、无错误或无中断，缺陷将得到纠正，本网站或使本网站可用的服务器不含病毒或其他有害成分，本网站或通过本网站获得的任何服务或产品将在其他方面满足您的需求或预期。Dymax 特此声明不提供任何形式的保证，无论是明示或暗示的、法定或其他，包括但不限于对适销性、不侵权及适用于某特定目的的任何保证。前述规定不影响根据适用法律不能被排除或限制的任何保证。

TO THE FULLEST EXTENT PROVIDED BY LAW, WE WILL NOT BE LIABLE FOR ANY LOSS OR DAMAGE CAUSED BY A DISTRIBUTED DENIAL-OF-SERVICE ATTACK, VIRUSES, OR OTHER TECHNOLOGICALLY HARMFUL MATERIAL THAT MAY INFECT YOUR COMPUTER

EQUIPMENT, COMPUTER PROGRAMS, DATA, OR OTHER PROPRIETARY MATERIAL DUE TO YOUR USE OF THE SITE OR ANY SERVICES OR ITEMS OBTAINED THROUGH THE SITE OR ON ANY WEBSITE LINKED TO IT.

在法律规定的最大范围内，对于因您使用本网站或任何服务或通过本网站或与本网站链接的任何网站获得的产品而可能感染您的计算机设备、计算机程序、数据或其他专有资料的分布式拒绝服务攻击、病毒或其他技术上有害的资料所造成的任何损失或损害，我们不承担任何责任。

Limitation on Liability

责任限制

IN NO EVENT WILL DYMAX, ITS AFFILIATES OR THEIR LICENSORS, SERVICE PROVIDERS, EMPLOYEES, AGENTS, OFFICERS OR DIRECTORS BE LIABLE FOR DAMAGES OF ANY KIND, UNDER ANY LEGAL THEORY, ARISING OUT OF OR IN CONNECTION WITH YOUR USE, OR INABILITY TO USE, THE SITE, ANY WEBSITES LINKED TO IT, ANY CONTENT ON THE SITE OR SUCH OTHER WEBSITES OR ANY SERVICES OR ITEMS OBTAINED THROUGH THE SITE OR SUCH OTHER WEBSITES, INCLUDING ANY DIRECT, INDIRECT, SPECIAL, INCIDENTAL, CONSEQUENTIAL OR PUNITIVE DAMAGES, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO, PERSONAL INJURY, PAIN AND SUFFERING, EMOTIONAL DISTRESS, LOSS OF REVENUE, LOSS OF PROFITS, LOSS OF BUSINESS OR ANTICIPATED SAVINGS, LOSS OF USE, LOSS OF GOODWILL, LOSS OF DATA, AND WHETHER CAUSED BY TORT (INCLUDING NEGLIGENCE), BREACH OF CONTRACT OR OTHERWISE, EVEN IF FORESEEABLE. THE FOREGOING DOES NOT AFFECT ANY LIABILITY WHICH CANNOT BE EXCLUDED OR LIMITED UNDER APPLICABLE LAW.

在任何情况下，对于因您使用或无法使用本网站、与本网站链接的任何网站、本网站或其他网站上的任何内容或通过本网站或其他网站获得的任何服务或产品而引起的或与之相关的任何法律理论下的损害，Dymax、其关联方或其许可人、服务提供商、雇员、代理人、管理人员和董事均不承担任何责任，包括任何直接的、间接的、特殊的、偶然的、后果性的或惩罚性的损害，包括但不限于人身伤害、疼痛和痛苦、精神痛苦、收入损失、利润损失、业务或预期储蓄损失、使用损失、商誉损失、数据损失，以及无论是否由侵权（包括过失）、违约或其他原因（即使是可预见的）所致。前述规定不影响根据适用法律不能排除或限制的任何责任。

Indemnification

赔偿

You agree to defend, indemnify and hold harmless Dymax, its affiliates, licensors and service providers, and its and their respective officers, directors, employees, contractors, agents, licensors, suppliers, successors and assigns from and against any claims, liabilities, damages, judgments, awards, losses, costs, expenses or fees (including reasonable attorneys' fees) arising out of or relating to your violation of these Terms, your use of the Site, your Feedback or your use of any information obtained from the Site.

对于 Dymax、其关联方、许可方和服务提供商及其各自的管理人员、董事、雇员、承包商、代理、许可方、供应商、继承人和受让人因您违反本使用条款、您对本网站的使用、您的反馈或您对本网站获取的任何信息的使用而引起或与之相关的任何索赔、责任、损害、判决、裁决、损失、成本、

支出或费用（包括合理的律师费），您同意为 Dymax、其关联方、许可方和服务提供商及其各自的管理人员、董事、雇员、承包商、代理、许可方、供应商、继承人和受让人进行抗辩，向他们作出赔偿并使其免受损害。

Governing Law and Jurisdiction

适用法律和管辖

These Terms are governed under the laws of the People's Republic of China (for purpose of these Terms, not including Hong Kong, Taiwan and Macao) without regard to the conflicts of law provisions. Any claim, legal proceeding or litigation arising in connection with these Terms shall be submit all such disputes exclusively to arbitration administered by the China International Economic and Trade Arbitration Commission (CIETAC). The number of arbitrators shall be one. Proceedings shall be conducted in Shanghai and in the English language, and awards made by such single arbitrator shall be enforceable in any court of applicable jurisdiction. Any cause of action or claim you may have arising out of or relating to these Terms or the Site must be commenced within one (1) year after the cause of action occurs.

本使用条款受中华人民共和国法律（为本条款之目的，不包括香港、澳门和及台湾）管辖，但不包括法律冲突条款。与本使用条款有关的任何索赔、法律程序或诉讼，应提交中国国际经济贸易仲裁委员会（CIETAC）进行仲裁。仲裁员人数应为一。诉讼应在上海以英语进行，且该仲裁员做出的裁决应可在任何适用管辖权的法院强制执行。因本使用条款或本网站引起的或与之有关的任何诉讼理由或索赔，必须在该诉讼理由发生后一（1）年内提出。

Waiver and Severability

放弃和可分割性

No waiver by Dymax of any term or condition set forth in these Terms shall be deemed a further or continuing waiver of such term or condition or a waiver of any other term or condition, and any failure of Dymax to assert a right or provision under these Terms shall not constitute a waiver of such right or provision. If any provision of these Terms is held by a court or other tribunal of competent jurisdiction to be invalid, illegal or unenforceable for any reason, such provision shall be eliminated or limited to the minimum extent such that the remaining provisions of the Terms will continue in full force and effect.

Dymax 对本使用条款中规定的任何条款或条件的放弃不得视为对该等条款或条件的进一步或继续放弃，亦不得视为对任何其他条款或条件的放弃，且 Dymax 未能主张本使用条款项下的权利或规定的任何行为不得构成对该等权利或规定的放弃。如本使用条款的任何规定因任何原因被有管辖权的法院或其它法庭认定为无效、非法或不可执行，则该等规定须在最小程度上予以排除或限制，以使本使用条款的其它规定继续完全有效。

Entire Agreement

完整协议

The Terms and our Privacy Policy constitute the sole and entire agreement between you and Dymax with respect to the Site and supersede all prior and contemporaneous understandings, agreements, representations, and warranties, both written and oral, with respect to the Site.

本使用条款和我们的隐私政策构成您和 Dymax 之间就本网站达成的唯一和完整协议，并取代双方先前和同时期就本网站达成的所有书面和口头的谅解、协议、声明和保证。

Your Comments and Concerns

您的评论和关注

Should you have other questions or concerns, please contact us for inquiries pertaining to this Site at info@hanarey.com pertaining to Dymax Corporation's other websites at +1 860.482.1010 or send us an email at info@dymax.com, and for inquiries pertaining to Hanarey Chemicals (S.H.) Co., Ltd at +86 21.37585098 or info@hanarey.com

如果您有其他问题，请与我们联系，有关本网站的咨询，请联系 info@dymax.com；有关 Dymax 公司其他网站的咨询，请致电+1 860.482.1010 或发送电子邮件至 info@dymax.com；有关瀚纳瑞化工（上海）有限公司网站的咨询，请致电+86 21.37585098 或发送电子邮件至 info@hanarey.com。